
PROTOKÓŁ NR XII /07
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

13 września 2007 roku
o godz.16:00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=====================================================  

W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie   
• burmistrz, zastępca burmistrza,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady – Stanisław Tomiczak.

Do pkt 1 Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad

Otwarcia  XII   sesji  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  dokonał  jej  Przewodniczący 
Stanisław  Tomiczak.  Powitał  wszystkich  uczestników  sesji;  po  czym  stwierdził,  że  na 
piętnastoosobowy,  ustawowy  skład  rady,  w  sesji  uczestniczy  15  radnych,  jest  ona  zatem 
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt. 2 Przedstawienie porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący obrad zadał pytanie : „ czy do przedstawionego przy zawiadomieniach o sesji  
porządku obrad są inne propozycje? „
W związku z tym, iż do planowanego porządku obrad uwag nie wniesiono, Przewodniczący 
Rady przedstawił następujący porządek XII sesji:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XII Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XI/07 z sesji odbytej w dniu 29 sierpnia 2007 roku
4.  Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
      w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  obwodu  głosowania  w  Domu  Pomocy  

Społecznej  w  Pakówce  dla  przeprowadzenia  wyborów  do  Sejmu  Rzeczypospolitej  
Polskiej  i  do  Senatu  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  wyznaczenia  siedziby  obwodowej  
komisji wyborczej.

8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10.  Zakończenie.

Do pkt. 3   Przyjęcie protokółu Nr XI/07 z sesji odbytej w dniu 29 sierpnia 2007 roku.  

W związku z tym , iż do protokołu Nr XI/07 z sesji odbytej  w dniu 29 sierpnia 2007 
roku radny Piotr Nadzieja wniósł o uzupełnienia Jego wypowiedzi, a w szczególności 
zacytowania Jego wypowiedzi w punkcie 8 „ Podjęcie uchwał w sprawie: zaciągnięcia 
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zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa  wielofunkcyjnego boiska sportowego 
ogólno dostępnego dla dzieci i młodzieży”, powyższe uzupełnienia zostały dokonane, 
więcej uwag nie zgłoszono. Protokół Nr XI/07 z sesji odbytej w dniu 29 sierpnia 2007 roku 
został przyjęty bez odczytywania, jednogłośnie 15 głosami „za”.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

• Radny Jarosław Bartkowiak zadał pytanie dotyczące łatania dziur na drogach  –  a w 
szczególności koło lasu w Golince.

• Radny Krzysztof Skupin zapytał czy zostanie zmodernizowana droga od torów w 
Gołaszynie w kierunku firmy „Rolnik” – i kto jest jej właścicielem.

• Radny Franciszek Wieremiejko zawnioskował, aby gmina wystosowała pismo do 
właściciela terenu przy byłym boisku przy Szkole Podstawowej w Bojanowie na ulicy 
Drzymaly w sprawie odchwaszczenia chodnika.

• Radna Zuzanna Lorek prosiła o interwencje w sprawie włączania się lamp w Giżynie 
(pół wioski włącza się, dopiero po 30 minutach od chwili włączenia się oświetlenia w 
drugiej części wsi),
Następną sprawą, o  którą wnioskowa radna Lorek  tj. utworzenie przystanków dla 
dzieci szkolnych oczekujących na autobus w Parłowicach i w Giżynie, a także prosiła 
o interwencję w sprawie uszkodzonej tablicy z nazwą województwa pomiędzy 
Zaborowicami a Borszynem Wielkim,

• Radny Mardas Jan nawiązując do zbliżających się wyborów zawnioskował o 
wymianę urny i kabin w szkole Podstawowej w Golinie, gdyż są zniszczone a podczas 
ostatniej ulewy  urna została poważnie uszkodzona,

• Radna Michalczak Halina zwróciła się z wnioskiem o przeniesienie przystanku 
autobusowego , który zabiera dzieci do szkoły, wymalowanie w tym miejscu pasów na 
jezdni a także ustawienie tam znaku „uwaga dzieci”.

• Radny Jan Kubis zapytał kiedy będzie wykonany przecisk kanalizacyjny w 
Gołaszynie,

• Radny Jarosław Bartkowiak – ponowił wniosek o wyznaczenie przejścia dla pieszych 
na wysokości bloków spółdzielni mieszkaniowej przez drogę Nr 5 w Golinie Wielkiej,

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
 w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Stanisław Tomiczak przedstawił informację dotyczącą 
reprezentacji Rady w okresie międzysesyjnym. Stanowi ona załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.

Do pkt.  6  Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie  międzysesyjnym i  o 
wydanych Zarządzeniach.

Szczegółową  informację  na  temat  pracy  w  okresie  międzysesjnym  przedstawił 
Burmistrz Józef Zuter i stanowi ona załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. W związku z 
tym, iż zapytań do przedstawionego materiału nie było, Burmistrz poinformował zebranych o 
wydanych od ostatniej sesji Rady Miejskiej zarządzeniach:

• Zarządzenie Nr 40/07 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 września 2007 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż lokalu mieszkalnego  nr 12 położonego w 
Bojanowie przy ulicy Lipowej Nr 3,
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• Zarządzenie Nr 41/07 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 września 2007 roku w sprawie  
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielnie  
zamówienia  publicznego,  w  tym  dokonania  oceny  spełnienia  przez  wykonawców 
warunków udziału w postępowaniu o udzielenie  zamówienia oraz badania i  oceny 
ofert  w  trybie  „Zapytania  o  cenę”  na  dostawę  obiadów  dla  dzieci  w  szkołach  
podstawowych  w  :  Bojanowie,  Trzeboszu,  Golinie  Wielkiej,  Gościejewicach  oraz  
Gimnazjum w Bojanowie. 

W uzupełnieniu powyższych informacji  Burmistrz poinformował zebranych, iż mieszkanie 
przy ulicy Lipowej nr 3/12 w Bojanowie rzeczoznawca wycenił  na kwotę około 40.000 zł, 
natomiast zostało sprzedane za kwotę 67.500 zł. 

Natomiast  wielokrotnie  interweniowana  sprawa  przeciekającego  dachu  na  sali 
gimnastycznej w Gimnazjum została załatwiona , a wykonawca przedłużył gwarancję o rok. 
Więcej pytań nie było. Informację przyjęto jednogłośnie pozytywnie 15 głosami „za”.

Do pkt.7    Podjęcie uchwały w sprawie:  
1)    utworzenia  obwodu  głosowania  w  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Pakówce  dla   
przeprowadzenia  wyborów  do  Sejmu  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  do  Senatu  
Rzeczypospolitej Polskiej i wyznaczenia siedziby obwodowej komisji wyborczej.

Głos zabrał Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski uzasadniając koniecznośc 
podjęcia w/w uchwały. W związku ze skróceniem kadencji Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i 
Senatu  Rzeczypospolitej  Polskiej  oraz  zarządzeniem na  dzień  21  października  2007 roku 
wyborów zgodnie z  art.  30 ust.  1,2  i  3  ustawy z dnia  12 kwietnia  2001 roku Ordynacja 
Wyborcza  do  Sejmu  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  Senatu  Rzeczypospolitej  Polskiej 
obowiązkiem Rady Miejskiej jest utworzenie na wniosek Burmistrza dodatkowego obwodu 
głosowania  Nr  7  w  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Pakówce.  W  związku  z  tym  ,  iż  w 
powyższym obwodzie  głosowania jest  więcej  osób niż  50,  które  posiadają  czynne prawo 
wyborcze, jesteśmy  zobligowani  taki obwód utworzyć.

Do  wyjaśnień  przedstawionych  przez  Zastępcę  Burmistrza  pana  Drozdowskiego 
pytanie zadał radny Jagodziński cyt. „czy do każdych w wyborów do Sejmu i senatu  musi  
zostać powołany dodatkowo obwód zamknięty”? Zastępca  Burmistrza – Ryszard Drozdowski, 
odpowiedział,  iż  traki  obowiązek  nakłada  na  nas  ustawa.  Więcej  pytań  nie  było. 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały. Uchwałę podjęto jednogłośnie; 15 głosami 
„za”.  Uchwała Nr XII/98/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 13 września 2007 roku  
stanowi załącznik nr  4 do niniejszej uchwały.

Do pkt. 8 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Odpowiadając na wniosek radnego Bartkowiaka w sprawie łatania dziur na drogach 
Burmistrz odpowiedział, iż tam gdzie jest bardzo pilna potrzeba, będziemy uzupełniać asfalt 
masą „na zimno”. Również radnemu Skupinowi Burmistrz odpowiedział, iż sprawdzimy do 
kogo należy odcinek drogi od torów w Gołaszynie do firmy „Rolnik”.
Radnemu Wieremiejko Burmistrz udzielił informacji, iż grunt przy Szkole Podstawowej na 
ulicy Drzymały, a należący kiedyś do Gminy Wyznaniowej Żydowskiej został sprzedany, my 
niestety  nie  znamy  nazwy  obecnego  właściciela,  sami  będziemy  zmuszeni  dokonać 
uporządkowania tego terenu.

Natomiast  na pytanie radnej  Zuzanny Lorek Burmistrz odpowiedział, iż będziemy 
interweniować  w  sprawie  oświetlenia,  przystanki  również  zostaną  umieszczone  (obecnie 
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znajdują   się  na  stadionie),  a  kwestia  zdewastowanych  tablic  z  nazwami  województwa 
zostanie zgłoszona do Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu.

Na  pytanie  radnego  Kubisa  dotyczące  wykonania  przecisku  kanalizacyjnego, 
Burmistrz  poinformował  zainteresowanego,  iż  14  września   br.  odbędzie  się  spotkanie  z 
wykonawcą i zostanie ustalona ostateczna data wykonania przecisku.
Radnemu Janowi Mardasowi odpowiedzi udzielił Burmistrz, który stwierdził, iż nie znamy 
jeszcze kwoty jaka zostanie  przydzielona  gminie Bojanowo na wybory parlamentarne.  W 
szkole w Golinie Wielkiej był Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski, który zapoznał 
się z powyższą sytuacją. Jeśli zajdzie taka konieczność urna i zasłony do kabin w obwodzie 
głosowania w Golinie Wielkiej zostaną wymienione.

Odpowiadając na wniosek radnego Bartkowiaka Burmistrz, poinformował go, iż w tej 
sprawie wielokrotnie interweniowaliśmy w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
Oddział w Poznaniu. Niestety GDDKiA nie wyraża zgody na wymalowanie w tym miejscu 
pasów przeznaczonych na przejście dla pieszych. 

 Do pkt. 9 Wolne głosy i wnioski.

Radny  Krzysztof  Skupin  zgłosił  problem  związany   kanalizacją  deszczową  w 
Zaborowicach. Na terenie tej wsi pan Skupin posiada  grunty, które podczas intensywnych 
deszczy są zalewane a on z tego tytułu ponosi straty. Burmistrz poinformował radnego, iż 
droga w Zaborowicach jest drogą powiatową a jej zarządca jest Powiatowy Zarząd Dróg w 
Rawiczu i tam należy zgłosić się z powyższą interwencją.

Do pkt. 10. Zakończenie

W związku z zakończeniem przewidzianego porządku obrad XII sesję Rady Miejskiej 
w Bojanowie zakończono o godz. 16:40.

Protokólant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora
Protokólant           (-) Stanisław Tomiczak
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